
Aan: Statencommissie Economie     Dorpsraad  

 

Betreft: (Openbaar) Vervoersarmoede? 

’s-Heer Hendrikskinderen, 15-3-2017.   

 

Secr: Jacoba van Beierenstraat 38, 

4472 BD ’s-Heer Hendrikskinderen.  

Geachte lezer, 

Recent onderzoek van ZB /Planbureau –voor zover ons bekend geagendeerd voor uw 

commissievergadering op 24 maart a.s.-  onderstreept nog eens dat er op het gebied van de 

mobiliteit in Zeeland nog wel het een en ander kan verbeteren. De dorpsraad van ’s-Heer 

Hendrikskinderen vindt het –naar wij veronderstellen- net als u erg belangrijk dat mensen zich 

kunnen verplaatsen naar waar zij willen. Onze dorpsraad nam enkele initiatieven om daaraan bij te 

dragen.  

De oprichting van een vrijwilligerscentrale voorziet o.a. in vervoer op maat waarbij vrijwilligers hun 

diensten aanbieden aan mensen met een vervoersvraag. Deze diensten zijn gebaseerd op 

kortlopende hulp en onderling dienstbetoon. Deze dienstverlening is vrijwel zonder uitzondering 

tijdelijk van aard.  

Recent is een(elektrische) deelauto geïntroduceerd op het dorp. Om het vervoer schoner (en 

goedkoper)  te maken, om aan mensen die geen auto hebben of willen vervoer op maat te bieden, 

en –zeker zo belangrijk- om ruimte te maken op het dorp. Iedere tweede auto die verdwijnt betekent 

speelruimte voor kinderen.  Het project ‘deelauto’ is op ons dorp nog niet uit-ontwikkeld. Wij blijven 

nadenken over oplossingen  voor (nieuwe)  vervoersvragen in een snel veranderende samenleving en 

zullen die in de mate van het mogelijke implementeren.   

Wij zijn ervan overtuigd dat deze -en nog betere- concepten en constructies mogelijk zijn waar 

individueel, semi-collectief en collectief vervoer naadloos op elkaar aansluiten. Waar 

burgerinitiatieven, commerciële bedrijven en overheden een afgestemd aanbod realiseren. 

Inmiddels zijn er, zoals u weet, op meerdere plaatsen in Zeeland projecten en initiatieven. Wij zijn 

graag bereid om met u als verantwoordelijke, Connexxion als uitvoerder en anderen na te gaan waar 

mogelijkheden zijn om winst te boeken met dit type slimme mobiliteitsconcepten.  

We hopen dat uw commissie deze denklijn volgt en de uitwerking wil (laten) onderzoeken. Wij 

werken daar graag aan mee en zullen dat als een steun in de rug ervaren.  

Met dank voor uw aandacht, 

Vriendelijke groet, 

M.Wiersma  vrz.  

J.Vanhommerig  secr.  

 

 


